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Zápis z 1. zasedání OV Plačkov 2025 

Kdy:  24. 1. 2025 od 19:00 

Místo: budova OV Plačkov 

Přítomni: Vlastimil Savi, Miroslav Peterka, Ivana Joklová, Petr Vašák, Václav Krejčí st., 
Václav Krejčí ml., Markéta Franzová  

Hosté: zastupitelka města Humpolec Bc. Alena Krejčí DiS. 

Body k jednání:  

1. Projednání připomínek občanů z veřejné schůze 

2. Sompo – vyvážení odpadu 

3. Vyjádření k prodeji pozemku 

4. Plánované akce 

5. Chodník od kapličky – II. etapa 

6. Informace pro občany 

7. Investice 

Ad1. Vyjádření k připomínkám na veřejné schůzi  

Jednotlivé body byly projednány se zástupci města a členy OV. 

Ad2. SOMPO – vyvážení odpadu 

 Společnost SOMPO již na podzim promíchala občanům Plačkova popelnice na plasty. 
Jelikož si každý za svoji popelnici zodpovídá (popelnice jsou očipované) prosíme o 

kontrolu popelnic, aby se každému vrátila jeho. Jedná se o ulici (číslo popisné 35, 84, 
89,77, 45, 90, 36, 66, 98,102, 92, 79) 

 Dále bychom prosili jak společnost SOMPO (plast, papír) tak ty, kteří vyváží 
komunální odpad, aby vraceli popelnice na svá místa zpět (tzn. k číslu popisnému). 

Občané si stěžují, že mají kolikrát popelnici i více než 50 metrů od svého domu. 
Děkujeme za kladné vyřízení.  

 Dále bychom byly rádi, aby se již více neopakovala situace z 3. 1. 2025, kdy nebyl 

v části obce vyvezen plastový odpad – situace byla intenzivně řešena s městem 
Humpolec a společností SOMPO a výsledky jednání nebyly uspokojivé.     

Ad3. Vyjádření k prodeji pozemku 

Vyjádření k prodeji pozemku parcelního čísla 46/1 o výměře 546 m2 v katastrálním území 

Plačkov. O prodej požádal pan Vladimír Strejček, . Pozemek 
v současné době užívají žadatelé. K pozemku není přístup obecní pouze přes pozemky 
soukromé.  

OV jednomyslně souhlasí s prodejem pozemku žadateli.  

Hlasování:   PRO: 7  PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0 
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Ad4. Naplánované akce 

 14. 4. 2025 – 20. 4. 2025 – Akce čistá Vysočina 

 18. 4. 2025 – Velikonoční hra s odměnou pro děti 
 30. 4. 2025 – Pálení čarodějnic 

 24. 5. 2025 – Dětský den od 13:00 

 Naučné stezky a hry pro všechny věkové kategorie 

 

Ad5. Chodník od kapličky – II. etapa 

Chodník od kapličky – druhá etapa – pokračování za podchodem k silnici. Všichni dotčení 
účastníci byly informování. Probíhala jednání. Projekt je hotov.  

Dne 29. 1. 2025 proběhlo místní šetření s paní Evou Papežovou, za účasti členů OV 
(Miroslav Peterka, Markéta Franzová, Ivana Joklová) s tímto výsledkem: paní Papežová je 
svolná, aby byl projekt zhotoven. Jako podmínku požaduje, aby zbylo cca 50 cm od jejího 
plotu na udržování sekačkou nebo kosou a odmítá na údržbu chodníku použití prostředku 
Roundup nebo jakékoliv jiné chemikálie, protože na svém pozemku pěstuje zeleninu a ovoce. 
S tímto OV Plačkov jednomyslně souhlasí. Na místě byla celá situace probrána, vše 
vysvětleno, proměřeno a všechny podmínky dány. OV Plačkov tedy dává podnět k tomu, aby 

se projekt uskutečnil.  

 

Ad6. Informace pro občany 

 Projekt na nový dvoudlužový požerák k rybníku Pařezáč – dne 8. 1. 2025 proběhla 
schůzka (OV, zástupci města, životního prostředí, rybníkáři Herálec, pan projektant) – 

pan projektant ve spolupráci s panem Pavlíčkem (rybníkáři Herálec) naprojektovali 

požerák tak, jak si to představují rybníkáři a aby to k něčemu bylo (rybářům stávající 
stav vyhovuje – odtok spodem), ale jsou svolní k tomu, aby to vyhovovalo i pro 

rekreační účely. Společně si řeknou, co všechno a jak by měl požerák zevnitř vypadat 
– z jakých materiálů by měli být všechny komponenty. Projekt a cenové nabídky by 

proběhly z jara, aby vše prošlo radou, v létě by se objednal prefabrikát a ten by se pak 
na podzim, až se rybník vypustí, umístil jeřábem na místo určení, spolu s novou 

lávkou (bude to výměna kus za kus). Vybagrování rákosí v přední části pláže od 
kiosku proběhne také na podzim.  

 V letošním roce by se měl vypracovat projekt na vybudování nové kanalizace kolem 
hřiště 

 Byl přidán další email, pro zasílání informačních emailů od obce. Pokud by měl 
kdokoliv zájem o zasílání informací, stačí napsat na obecní e-mail nebo kontaktovat 

kohokoliv z OV. 

 V letošním roce navštívíme 3 jubilanty. 
 Přislíbena nová sekačka pro fotbalové hřiště a pláž. 
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Ad7. Investice 

 Paní Vilímové zašleme cenové nabídky na novou sanitu do kabin, o kterou už se žádá 
léta. Taktéž na dodělání střechy mezi OV a kioskem. Dále výmalba kiosku a OV, 
cenová nabídka na nové lino do kiosku. 

 Chtěly bychom požádat o nová vjezdová vrata do areálu TJ Sokol Plačkov 

 

Chtěli bychom jako OV upozornit na skutečnost, že neustále vjíždějí auta na pláž u rybníka, 
ikdyž je tam cedule zákaz vjedu. (momentálně celá pláž rozježděná), rozdělávání ohýnků na 
nevhodných místech. Opět bychom chtěli požádat, zda by nemohl být vjezd nějakých 
způsobem zabezpečen (je tam i dětské hřiště (závora, která by byla pouze dole a ne zamčená 
– každý si pak rozmyslí z auta vystoupit závoru zvednout a vjet dovnitř). Nehledě na to, že 
situace v letních měsících je ještě horší a dohady s občany jsou nekonečné a neřešitelné.   

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zapsala: Markéta Franzová              Ověřil: Vlastimil Savi 

 

 

V Plačkově dne 29. 1. 2025 


